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Protokół Nr XXV.2016 

z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 21 września 2016 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godzinie 1401 

otworzył obrady XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane  

do skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 10 radnych (nieobecni na sali radni: Pani Anna 

Ludwiniak, Pan Przemysław Mirosz, Pan Jan Papis, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan 

Stankiewicz) i uznał prawomocność obrad.  

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2 i otworzył dyskusję.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz zwrócił się z wnioskiem  

o wprowadzenie do porządku obrad: 

 Projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na realizację 

projektu pt. „Poprawa gospodarki ściekowej w Gminie Halinów” ze środków Unii 

Europejskiej, jako punkt nr 11. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję nad 

porządkiem obrad.  

Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Stankiewicz, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Przemysław Mirosz, 

Pan Jan Papis, Pani Anna Ludwiniak. 

Porządek obrad XXV sesji w dniu 21 września 2016 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 21 września 2016 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 21 września 2016 roku. 
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5. Inwestycje gminne w pierwszym półroczu 2016 roku – poziom zaawansowania prac. 

6. Sprawozdanie z realizacji budżetu za I półrocze 2016 roku. 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na realizację 

projektu pt. „Poprawa gospodarki ściekowej w Gminie Halinów” ze środków Unii Europejskiej 

– Druk Nr 218                                                                                                                                                                                    

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 211 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2016 rok – Druk Nr 212 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany „Wieloletniego Planu 

Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla miasta  

i gminy Halinów w latach 2013-2020” – Druk Nr 213 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych – Druk Nr 214 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zasad korzystania z gminnych 

obiektów oświatowych – Druk Nr 215 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Michałów, gmina Halinów – Druk Nr 216 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów – Druk Nr 217 

19. Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 kwietnia  

2016 roku. 

20. Przyjęcie protokołu z obrad XXII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

24 maja 2016 roku. 

21. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

22. Zamknięcie sesji.   

Na salę wszedł radny Pan Jan Stankiewicz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił nowo 

wybranego Sołtysa Sołectwa Cisie Panią Monikę Rupniewską oraz życzył owocnej współpracy.  

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w imieniu Burmistrza Halinowa Pana 

Adama Ciszkowskiego na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył sprawozdanie  

z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 27 czerwca do 21 września 2016 roku.  

W wyżej wymienionym okresie podpisano 79 umów oraz 46 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 28.06.2016 r. – Walne Zgromadzenie Członków Gminnej Spółdzielni „Samopomoc 

Chłopska”, 
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 19.07.2016 r. – XIII Walne Zgromadzenie Delegatów Gminnej Spółki Wodnej Halinów, 

 20.07.2016 r. – Spotkanie z Podsekretarzem Stanu Panem Bartłomiejem Grabskim, 

 22.07.2016 r. – Powiatowe obchody 97 rocznicy powołania Policji w Mińsku 

Mazowieckim, 

 25.07.2016 r. – Wybory Sołtysa w Cisiu, 

 26.07.2016 r. – Zebranie Lokalnej Grupy Działania Ziemi Mińskiej. 

 27.07.2016 r. – Zebranie Zarządu Oddziału Związku Miejsko-Gminnego Ochotniczych 

Straży Pożarnych w Halinowie,  

 28.07.2016 r. – XXIV nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Halinowie, 

 14.08.2016 r. – Festyn rodzinny z okazji Odpustu Św. Rocha w Okuniewie, 

 26.08.2016 r. – Spotkanie informacyjne z Wojewodą Panem Zdzisławem Sipierą dotyczące 

naboru wniosków o dofinansowanie na 2017 rok,  

 26.08.2016 r. – Spotkanie w sprawie Programu Rewitalizacji Gminy Halinów, 

 27.08.2016 r. – Piknik integracyjny mieszkańców Desna i Krzewiny, 

 27.08.2016 r. – Piknik integracyjny mieszkańców Długiej Szlacheckiej, 

 29.08.2016 r. – Zebranie sołeckie mieszkańców Długiej Kościelnej,  

 01.09.2016 r.: 

 Rozpoczęcie roku szkolnego w szkołach z terenu gminy Halinów, 

 Spotkanie z Poseł na Sejm RP Panią Krystyną Pawłowicz dotyczące procedowania 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miejscowości z terenu 

gminy Halinów, 

 03.09.2016 r. – Zebrania sołeckie mieszkańców Chobotu, Mrowisk i Kazimierowa,  

 05.09.2016 r. – Zebrania sołeckie mieszkańców Krzewiny i Desna,  

 08.09.2016 r. – Spotkanie Rady Sołeckiej Okuniewa, 

 11.09.2016 r. – Zebrania sołeckie mieszkańców Królewskich Brzezin, Budzisk i Długiej 

Szlacheckiej, 

 12.09.2016 r. – Zebranie sołeckie mieszkańców Okuniewa, 

 13.09.2016 r. – Zebranie sołeckie mieszkańców Wielgolasu Brzezińskiego, 

 17.09.2016 r. – Zebrania sołeckie mieszkańców Nowego i Starego Konika,  

 19.09.2016 r. – Uroczysta msza święta w Kościele w Długiej Kościelnej z okazji  

77 rocznicy napaści ZSRR na Polskę, 

 20.09.2016 r. – Zebrania sołeckie mieszkańców Żwirówki i Cisia.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące działań 

inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Ponadto zrelacjonował poziom 

zaawansowania prac inwestycyjnych, których wykonanie zaplanowane było na okres pierwszego 

półrocza 2016 roku (punkt nr 5). Poinformował m. in. o: 

 budowie sieci wodociągowej w Cisiu – ul. Mostowa wraz z bocznymi ulicami,  

m. in. ul. Kryształowa oraz ul. Sezamkowa, jest to dotacja dla Zakładu Komunalnego, który 

otrzymał przygotowaną dokumentację projektową, a także ogłosił przetarg  

na budowę sieci, otwarcie ofert nastąpi w następnym tygodniu); 

 wykonanie dokumentacji projektowej budowy wodociągu w Koniku Nowym (wydatek 

realizowany w ramach funduszu sołeckiego), została podpisana umowa z firmą MASKO, 

długość wodociągu wynosi prawie 1 km, koszt wykonania dokumentacji wynosi  

ok. 10 000,00 zł; 

 wykupach sieci wodociągowej od indywidualnych inwestorów w ramach tzn. inicjatywy 

lokalnej, umowy realizowane są na bieżąco przy współfinansowaniu ze strony Gminy 

Halinów w kosztach 50/50, środki finansowe zabezpieczone w budżecie na 2016 rok  

na realizację przedmiotowej inwestycji wynoszą 250 000,00 zł; 
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 pomocy finansowej dla Powiatu Mińskiego na zadanie pn. „Wykonanie dokumentacji 

projektowej i budowa chodnika w ciągi drogi powiatowej Stary Konik – Chobot  

w miejscowości Kazimierów, Powiat ogłosił drugi przetarg, prawdopodobnie  

w następnym tygodniu nastąpi otwarcie ofert, zadanie realizowane jest od km 3 + 100  

do km 3 + 727 (pierwszy przetarg, który został ogłoszony na początku września obejmował 

dłuższy zakres, natomiast podczas procedury przetargowej został  

on zmniejszony), Gmina przeznaczyła na realizację zadania środki opiewające na kwotę 

200 000,00 zł; 

 modernizacji dróg gminnych:  

 ul. Cyprysowej na odcinku od ul. Warszawskiej do ul. Jaworowej (zadanie sołeckie 

Hipolitowa, którego realizacja zaplanowana jest do końca października br.), 

 ul. Szafirka w Wielgolesie Brzezińskim, koszt wykonania zadania to 190 000,00 zł, 

 ul. Powstania Styczniowego w Długiej Kościelnej, I etap – koszt ok. 200 000,00 zł, 

 wymiana nawierzchni na moście w Zagórzu na ul. Sarniej, koszt ok. 4 000,00 zł, 

 ul. Zgody w Grabinie (w wyniku rozszerzenia prac), koszt ok. 117 000,00 zł,  

 wykonaniu przedłużenia drogi z płyt betonowych w Królewskich Brzezinach;  

 budowie II etapu chodnika wzdłuż drogi gminnej nr 220401W od ul. Wyszyńskiego  

w Długiej Szlacheckiej w stronę miejscowości Budziska i Zagórze (m. in. środki  

z funduszy sołeckich), zadanie podstawowe z przetargu wynosiło 255 849,00 zł, zadanie 

wykonała firma DOWBUD-C, były pewnie prace dodatkowe związane z umocnieniem 

skarp i rowów (koszt ok. 30 000,00 zł); 

 budowie ul. Pułaskiego w Halinowie i Długiej Kościelnej – został złożony wniosek  

o dofinansowanie z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, jednak nie udało się uzyskać 

dodatkowych funduszy zewnętrznych, Gmina zdecydowała się dołożyć środki  

i ogłosić przetarg na budowę drogi, wykonawcą zadania jest firma DOWBUD-C, koszt 

realizacji inwestycji wynosi ok. 488 000,00 zł, obecnie trwają prace, od ul. Okuniewskiej 

układana jest kostka brukowa; 

 przebudowie ulic w Halinowie: 

 Sienkiewicza, na odcinku od ul. Okuniewskiej do ul. Piłsudskiego, 

 Prusa, na odcinku od ul. Sienkiewicza do ul. Piłsudskiego, 

 bocznej od ul. Mickiewicza,  

rozpoczęcie realizacji zadań w 2015 roku, zakończenie w roku bieżącym, modernizację ulic 

realizowała firma Z.U.T.H. Stanisław Czerepiński, koszt podstawowy z przetargu wynosił 

935 000,00 zł, dodatkowo został wykonany łącznik pomiędzy ul. Prusa, a ul. Pułaskiego  

– koszt ok. 60 000,00 zł, ponadto wykonano dodatkowe prace odwodnieniowe; 

 przebudowie nawierzchni ul. Hipolitowskiej w Hipolitowie, został złożony wniosek  

o dofinansowanie w ramach tzw. „schetynówki” na 2017 rok, który zawiera wykonanie 

modernizacji całego odcinka ul. Warszawskiej w Hipolitowie do drogi krajowej  

nr 2 (nowa nawierzchnia jezdni), poprawy odwodnienia (w wyznaczonych miejscach) oraz 

budowę chodnika, koszt inwestycji to ok. 2 600 000,00 zł;  

 wykonaniu projektu na budowę ul. Konopnickiej oraz przebudowę części ul. 1-go Maja  

w Okuniewie (ulice wokół szkoły i przedszkola), firma P.P.U. Konstruktor, koszt realizacji 

zadania wynosi ok. 30 000,00 zł; 

 wykonaniu projektu na przebudowę ul. Bema w Halinowie od ul. Kościuszki  

do ul. Paderewskiego, firma VETTE , koszt wykonania zadania to ok. 30 000,00 zł; 
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 II etapie przebudowy chodnika przy ul. Rynek w Okuniewie, prace wykonywała firma Pana 

Zbigniewa Dołowego, koszt inwestycji wyniósł ok. 100 000,00 zł, ponadto Gmina planuje 

zagospodarować teren zielenią (posadzić krzewy); 

 modernizacji mostu w ciągu drogi gminnej – ul. Kruczej w Budziskach, zadanie zostało 

wykonane, rozliczone, inwestycję zrealizowała firma Pana Janusza Saboka Zakład Robót 

Drogowo Mostowych, koszt zadania – ok. 120 000,00 zł; 

 wykonaniu dokumentacji projektowo-kosztorysowej: 

 budowy ciągu pieszo-rowerowego od ul. Okuniewskiej w Halinowie do stacji PKP  

w Cisiu,  

 przebudowy obiektu mostowego przez rzekę Długą w Cisiu w ciągu drogi gminnej, 

zadanie realizuje firma P.P.U. Konstruktor, jest złożony wniosek o pozwolenie  

na budowę (jest propozycja, by zadanie znalazło się w budżecie Gminy Halinów  

na 2017 rok); 

 projekcie budowy boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Chobocie  

– zadanie zostanie wykonane do końca bieżącego roku w ramach funduszu sołeckiego 

miejscowości Chobot; 

 wykonaniu przez Gminę dokumentacji projektowej na budowę kanalizacji sanitarnej  

w ul. Królewskiej i Książęcej w Józefinie; 

 zrealizowaniu przez Zakład Komunalny w Halinowie (z dotacji Gminy Halinów) budowy 

kanalizacji w ul. Stołecznej na odcinku od ul. Jasnej (Józefin) do drogi krajowej  

nr 2 (Konik Nowy), powstała sieć kanalizacji tłocznej – ok. 900 m oraz grawitacyjnej  

– ok. 210 m, wykonawcą zadania była firma PBDiM (Przedsiębiorstwo Budowy Dróg  

i Mostów), koszt ok. 450 000,00 zł, ponadto Powiat rozstrzygnął przetarg na przebudowę 

ul. Stołecznej na odcinku od ul. Królewskiej (Józefin) do drogi krajowej nr 2 w ramach, 

której zostanie wykonane: modernizacja nawierzchni, budowa chodnika, poprawa 

odwodnienia, inwestycję zrealizuje również firma PBDiM, koszt zadania  

to ok. 834 000,00 zł, co oznacza, że koszt wykonania części ulicy Stołecznej w Józefinie 

wyniesie ponad 1 200 000,00 zł; 

 zadaniach projektowych dotyczących budowy kanalizacji sanitarnej dla części 

miejscowości: Kazimierów, Mrowiska, Krzewina, Długa Kościelna, Długa Szlachecka, 

Grabina, Budziska, Józefin, Halinów oraz Okuniew, koszt wynosi ok. 151 000,00 zł, 

większość projektów została wykonana i rozliczona, część jest w trakcie opracowywania 

ze względu na pozyskiwanie pozwoleń mieszkańców (od wielu z nich Gmina nie otrzymała 

zgód, co wiąże się z niewykonaniem w przyszłości kanalizacji na niektórych ulicach – 

prośba do sołtysów o przekazywanie informacji i ponaglanie mieszkańców Gminy o 

składanie właściwych dokumentów); 

 wykupach sieci kanalizacyjnej od indywidualnych inwestorów w ramach tzw. inicjatywy 

lokalnej, środki zabezpieczone z budżecie Gminy opiewają na kwotę 305 000,00 zł, wkład 

Gminy w budowie kanalizacji wykonanej przez mieszkańców wynosi od 50%  

do 80% w zależności m. in. od wielkości kanalizacji i lokalizacji; 

 zmianie budżetowej dotyczącej zwiększenia kwoty przeznaczonej na wykonanie 

oświetlenia na terenie gminy Halinów o 186 000,00 zł, aktualnie został rozstrzygnięty 

przetarg na budowę oświetlenia na ulicy Grabińskiej w Grabinie oraz Szczęśliwej  

w Długiej Kościelnej, zwiększenie środków dotyczy zaś oświetlenia m. in.: 

 ulicy Wspólnej w Józefinie,  

 osiedla mieszkaniowego w Starym Koniku,  

 drogi powiatowej w Wielgolesie Brzezińskim  

 Michałowa (Bankówki), 

 części ulicy Stanisławowskiej w Okuniewie, 
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dodatkowo jest podpisana umowa z firmą Electropol na wykonanie projektu i budowy 

oświetlenia na takie ulice jak: Paderewskiego (część od ulicy Okuniewskiej) i Zachodnia  

w Halinowie, Herberta w Długiej Kościelnej i Halinowie, Królowej Jadwigi  

(do ul. Mazowieckiej w Wielgolesie Brzezińskim) oraz Mieszka I w Wielgolesie Brzezińskim, 

koszt inwestycji wynosi 120 000,00 zł, ponadto trwają prace projektowe na budowy oświetlenia 

m. in. ulic: Przygranicznej (i 4 bocznych), Pogodnej w Halinowie, Dworcowej  

(na odcinku od Lokalnej do Młynarskiej), Młynarskiej, Środkowej (od strony Halinowa)  

i Lazurowej w Cisiu, Podgórnej w Koniku Nowym, Szafirka, drogi nr 28 (wzdłuż torów)  

i Bluszczowej w Wielgolesie Brzezińskim, Leśnej (od Warszawskiej do Świetlistej)  

w Długiej Szlacheckiej, Postępu (od Łąkowej do Polnej) w Okuniewie, Majowej  

(od Modrzewiowej do Wrzosowej) w Hipolitowie oraz drogi w miejscowości Żwirówka (do 

granicy z Olesinem), umowa na wykonanie prac podpisana jest z firmą  

EINSTALPROJEKT na kwotę ok. 120 000,00 zł; łącznie po zmianach środki przeznaczone na 

oświetlenie będą wynosiły ok. 645 000,00 zł; 

 rozbudowie placów zabaw w: Józefinie, Długiej Szlacheckiej, Mrowiskach, Deśnie, 

Wielgolesie Brzezińskim i Okuniewie – zakup zabawek i urządzeń do ćwiczeń firmy 

COMES; 

 projekcie „Wybierzmy rower – partnerstwo dla rozwoju komunikacji niskoemisyjnej 

WOF” w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT), został złożony wspólny 

wniosek o dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego (RPO); 

 realizacji II etapu prac modernizacyjnych Domu Kultury w Halinowie, w pierwszym 

przetargu nie wpłynęła żadna oferta, w drugim zostały zmniejszone wymagania i ofertę 

złożyła jedna firma, w przypadku zwiększenia środków na wykonanie zadania  

o ok. 15 000,00 zł będzie możliwość podpisania umowy;  

 zakupie i montażu trybuny na terenie obiektu sportowego w Długiej Kościelnej przy  

ul. Wesołej. 

Na salę wszedł radny Pan Przemysław Mirosz. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 18 przeprowadzonych Zebraniach Wiejskich, które dotyczyły przeznaczenia środków  

z funduszu sołeckiego na wykonanie wybranych inwestycji, Sekretarz Halinowa 

podziękował mieszkańcom za zainteresowanie oraz przypomniał, iż w najbliższym czasie 

odbędą się jeszcze 4 zebrania miejscowości:  

 Brzeziny – 27.09.2016 r. o godz. 18:00 w Zespole Szkolno-Przedszkolnym  

w Brzezinach (Brzeziny 3), 

 Wielgolas Duchnowski – 27.09.2016 r. o godz. 19:30 w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Brzezinach (Brzeziny 3), 

 Zagórze – 28.09.2016 r. o godz. 18:00 w budynku gminnym w Michałowie (Michałów 

74), 

 Józefin – 30.09.2016 r. o godz. 17:00 (ul. Stołeczna 137, Józefin); 

 spotkaniu dotyczącym rewitalizacji Gminy Halinów, w którym udział wzięli radni  

i sołtysi; 

 wymianie części ogrodzenia Urzędu Miejskiego w Halinowie – została zmieniona brama 

wjazdowa, a także wykonano nowy wjazd na parking; 

 remoncie sali konferencyjnej, 2 pokoi biurowych oraz pokoju socjalnego;  

 wymianie grzejników w 6 pomieszczeniach biurowych; 

 zaleceniach pokontrolnych dotyczących wymiany włącznika głównego wraz  

z rozdzielnicą, linii zasilających, złącza kablowego oraz wykonania instalacji 

przepięciowej, uziemienia tablicy głównej; 

 naborach na wolne stanowiska: 



7 

 

 głównego specjalisty ds. koordynowania i rozliczania projektów z funduszy 

europejskich – została wybrana jedna osoba, 

 podinspektora ds. planowania przestrzennego (umowa na zastępstwo) – w pierwszym 

i drugim naborze nie został wybrany żaden kandydat, aktualnie prowadzony jest trzeci 

nabór. 

Ponadto Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek przypomniał, iż zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa, w przypadku niewykorzystania części środków z funduszu sołeckiego, dane 

Sołectwo do końca października powinno podjąć uchwałę o zmianie przedsięwzięcia w ramach 

funduszu sołeckiego na bieżący rok. 

Na salę weszła radna Pani Anna Ludwiniak. 

5. Inwestycje gminne w pierwszym półroczu 2016 roku – poziom 

zaawansowania prac 

Zastępca  Burmistrza Halinowa  Pan Adam  Sekmistrz w punkcie nr 4 przedstawił informacje 

dotyczące poziomu zaawansowania prac inwestycji gminnych w pierwszym półroczu 2016 roku. 

Nie było głosów w dyskusji. 

6. Sprawozdanie z realizacji budżetu za I półrocze 2016 roku 

Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń przedstawiła w formie multimedialnej i omówiła 

sprawozdanie3 z realizacji budżetu za I półrocze 2016 roku. 

Nie było głosów w dyskusji. 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki zapytał, kiedy zostanie 

wykonany chodnik w Okuniewie na ulicy Rynek (patrząc po prawej stronie od kościoła)? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że w przyszłym roku 

inwestycja budowy chodnika w omawianym miejscu zostanie zrealizowana. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

 31.08.2016 r. – omówienie pism Nadleśnictwa Drewnica dotyczących lasów ochronnych 

oraz zaopiniowania wniosku o uznanie lasów za ochronne.  

 

 

                                                 
3 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 21 września 2016 roku. 
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Radny Pan Dawid Wojda w imieniu Pana Andrzeja Piekucińskiego Przewodniczącego 

KOMISJI BUDŻETOWEJ  

 20.09.2016 r. – analiza sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów za pierwsze 

półrocze 2016 roku oraz zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na 

najbliższą sesję. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska Przewodnicząca KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 05.09.2016 r. – ocena realizacji wybranych zadań inwestycyjnych w Gminie Halinów  

w latach 2015-2016: nowa lokalizacja Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Halinowie, rewitalizacja Domu Kultury w Halinowie oraz omówienie korespondencji 

skierowanej do Komisji; 

 20.09.2016 r. – zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na sesję oraz 

omówienie korespondencji skierowanej do Komisji. 

Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

 19.09.2016 r. – omówienie korespondencji skierowanej do Komisji, opracowanie 

wniosków do budżetu na 2017 rok oraz zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w 

Halinowie na sesję. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 03.08.2016 r. – przedstawienie przez Burmistrza Halinowa informacji na temat zasobu 

komunalnego Gminy Halinów; 

 20.09.2016 r. – informacja w sprawie wykonania prac inwestycyjnych w gminie  

w I półroczu 2016 z zakresu spraw społecznych i bezpieczeństwa – m.in. kanalizacja, 

budowa przedszkola w Okuniewie, modernizacja dróg i chodników, remont drogi nr 637, 

zaopatrzenie w wodę; komisja udała się również na teren przebudowy Domu Kultury  

w Halinowie w celu zbadania dokonanych prac modernizacyjnych.  

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

Komisja nie obradowała w okresie 28.06.-20.09.2016 r. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 pismo Klubu Radnych MIESZKAŃCY RADY MIASTA ZIELONKA nawiązujące  

do wydanej decyzji umarzającej postępowanie dotyczące wydania decyzji środowiskowej 

dla firmy DEX TRANS, 

 pismo mieszkańców Sołectwa Królewskie Brzeziny dotyczące propozycji poprawy jakości 

życia (m. in. modernizacja dróg, przyłącze gazowe, doświetlenie ulic, wycinka drzew), 

 pisma Pana Tomasza Słyszko w sprawie budowy nawierzchni asfaltowej oraz sieci 

wodociągowej na ul. Brzezińskiej w Nowym Koniku, 

 wniosek Pana Roberta Jackiewicza o ujęcie w budżecie Gminy Halinów środków na 

realizację budowy oświetlenia ul. Szafirka w Wielgolesie Brzezińskim, 

 liczne wnioski sołectw oraz radnych do budżetu Gminy Halinów na 2017 rok, 

 wniosek Państwa Ślązek o uwzględnienie w budżecie Gminy Halinów na 2017 rok środków 

finansowych na budowę drogi gminnej w Nowym Koniku, 
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 wniosek OSP w Długiej Kościelnej o zabezpieczenie środków w budżecie Gminy Halinów 

na 2017 rok na wydatki związane z gotowością bojową jednostki oraz zakup samochodu 

bojowego, 

 wniosek mieszkańców Zagórza o uwzględnienie w budżecie Gminy Halinów na 2017 rok 

wymienionych w piśmie inwestycji, 

 wniosek Pani Moniki Jakubowskiej dotyczący budowy sieci kanalizacyjnej w Długiej 

Kościelnej w 2017 roku, 

 uchwała Rady Gminy Winnica w sprawie poparcia dla podziału statystycznego 

Województwa Mazowieckiego, 

 odpis postanowienia Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w sprawie ze skargi Pani 

Iwony Rogali, Pana Krzysztofa Łabędzia, Pana Sylwestra Łabędzia oraz Pana Waldemara 

Łabędzia na uchwałę Rady Miejskiej w Halinowie w przedmiocie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, 

 pismo Sołtysa Okuniewa w sprawie ankiet dotyczących rewitalizacji Gminy Halinów, 

 zarządzenie Burmistrza Halinowa w sprawie informacji z wykonania budżetu Gminy 

Halinów za pierwsze półrocze 2016 roku, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz informacji z przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Halinowie, Gminnego Centrum Kultury w Okuniewie  

za pierwsze półrocze 2016 roku, 

 wniosek Zakładu Komunalnego w Halinowie o przedłożenie Radzie Miejskiej  

w Halinowie projektu uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli działek za odbieranie odpadów komunalnych, 

 pismo Klubu Sportowego Halinów w sprawie rozpatrzenia oferty na organizację imprez 

sportowych dla mieszkańców Gminy Halinów, 

 informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego Warszawa Targówek dotycząca oświadczenia 

majątkowego pracownika Urzędu Miejskiego w Halinowie, 

 uchwała Rady Miejskiej w Bieżuniu w sprawie poparcia dla podziału statystycznego 

Województwa Mazowieckiego, 

 zaproszenie na prezentacje planowanej inwestycji w miejscowości Zielonka, polegającej 

na budowie instalacji do tlenowego kompostowania w systemie GORE®COVER, 

 prośba Pani Ireny Turlej mieszkanki Okuniewa o zwolnienie z obowiązku wykonania 

nowej mapy na potrzeby przyłącza kanalizacyjnego, 

 pismo Sołtysa Okuniewa dotyczące możliwości wykonania przez mieszkańców Okuniewa 

przyłącza kanalizacyjnego według projektu obowiązującego w 2015 roku, 

 zawiadomienie Regionalnej Izby Obrachunkowej o przekazaniu do Wojewody 

Mazowieckiego według właściwości uchwał Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

odwołania oraz powołania Skarbnika Halinowa, 

 odpis wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w sprawie ze skargi Wojewody 

Mazowieckiego na uchwałę Rady Miejskiej w Halinowie w przedmiocie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Okuniewa,  

 wniosek miejscowości Kąty Goździejewskie o uznanie za stronę w postępowaniu 

administracyjnym w sprawie inwestycji „Instalacja do tlenowego kompostowania  

w systemie GORE COVER w miejscowości Zielonka, 

 pismo Pani Henryki Ciechońskiej w sprawie wyrażenia zgody na podział działki, 

 odpis postanowienia Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w sprawie zażalenia Pani 

Iwony Rogali, Pana Krzysztofa Łabędzia oraz Pana Sylwestra Łabędzia na postanowienie 

WSA o odmowie przywrócenia terminu do uzupełnienia braków formalnych skargi 

kasacyjnej, 
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 pisma Sołtysa Hipolitowa dotyczące: podjęcia na sesji w dniu 28 lipca br. przez Radę 

Miejską w Halinowie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego m. Hipolitów, podjęcia prac mających na celu 

poprawę bezpieczeństwa przy ul. Warszawskiej w Hipolitowie oraz realizacji 

wymienionych prac porządkowych i modernizacyjnych na terenie Hipolitowa, 

 pismo Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” dotyczące propozycji 

przeanalizowania prawnych możliwości zamiany działek, 

 pisma Nadleśnictwa Drewnica dotyczące zaopiniowania wniosku o uznanie lasów  

za ochronne (w tym jedno uzupełniające), 

 wniosek Komisji ds. Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego w sprawie podjęcia czynności mających na celu zaadaptowanie lokalu przy  

ul. Popiełuszki 53 w Długiej Szlacheckiej, 

 odpis orzeczenia Naczelnego Sądu Administracyjnego dotyczącego skargi kasacyjnej 

Wojewody Mazowieckiego od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w sprawie ze skargi Wojewody na uchwałę Rady Miejskiej w Halinowie w przedmiocie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

 prośba Gminnego Centrum Kultury o wprowadzenie do projektu uchwały budżetowej 

przesunięcia budżetowego polegającego na zwiększeniu środków finansowych budżetu 

GCK na 2016 rok. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki na wstępie swojej 

wypowiedzi odniósł się do postulatów mieszkańców Gminy Halinów zgłaszanych podczas 

wrześniowych Zebrań Wiejskich dotyczących funduszy sołeckich. Mówca oznajmił, iż po 

przeanalizowaniu wszystkich propozycji oraz dokonaniu wyboru najważniejszych zadań 

inwestycyjnych, złożył do Powiatu Mińskiego wniosek o zabezpieczenie środków w budżecie 

Powiatu Mińskiego na 2017 rok na zadania modernizacyjne dróg, które dotyczą: 

 ul. Zabranieckiej i Kwiatowej w Okuniewie, 

 ul. Wyszyńskiego i Warszawskiej w Długiej Szlacheckiej, 

 drogi nr 2202 Kazimierów – Mrowiska, 

 budowy chodnika na odcinku drogi z Halinowa do Cisia (zadanie współfinansowane  

w kosztach 50/50 z Gminą Halinów), 

 drogi nr 2203 Cisie – Krzewina – Desno (chodnik), 

 drogi 2204 – ul. 3-go Maja i części ul. Północnej (od ul. 3-go Maja do ul. Granicznej)  

w Halinowie. 

Ponadto Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego opowiedział o bieżących inwestycjach 

Powiatu. Wspomniał o wykonaniu odwodnienia odcinka ulicy: Okuniewskiej w Halinowie oraz 

Kochanowskiego w Długiej Kościelnej. Następnie mówca poinformował o planach dotyczących 

wybudowania 2 podwyższonych przejść dla pieszych w Hipolitowie (na ul. Leśnej  

i ul. Kolejowej). 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek poinformował, iż ostatnia sesja Rady 

Powiatu Mińskiego odbyła się 07.09.2016 r. oraz, że głównym tematem posiedzenia były 

planowane na 2017 rok inwestycje. Jest wiele potrzeb, jednak należy pamiętać, że nie wszystkie 

zostaną zrealizowane. Spośród wskazanych propozycji zostaną wybrane 2-3 pozycje. Radny 

powiatowy podkreślił, że jego największą uwagę skupia modernizacja ul. 3-go Maja  

w Halinowie. Zadanie jest realizowane, dokumentacja projektowa jest na etapie tworzenia, droga 

wraz z chodnikiem wymaga gruntownej przebudowy. Ponadto mówca odniósł się do wniosku 

Gminy Halinów dotyczącego budowy chodnika łączącego Halinów z ul. Mostową w Cisiu  

w ramach współfinansowania w kosztach w podziale 50/50. Następnie wspomniał o często 

poruszanej przez radnych Rady Miejskiej w Halinowie kwestii modernizacji części chodnika na 
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ul. Okuniewskiej w Halinowie. Radny powiatowy poinformował, iż jest pewna koncepcja 

dotycząca wykonania tej inwestycji. Na zakończenie swojej wypowiedzi Pan Piotr Wieczorek 

zaprosił wszystkich obecnych na mistrzostwa powiatowe w piłkę nożną dla dzieci ze szkół 

podstawowych. Zawody organizowane są przez Stowarzyszenie Rozwijamy Talenty na boisku  

w Długiej Kościelnej w dniu 24.09.2016 r. pomiędzy godziną 1400 a 1600. Gościem specjalnym 

będzie rekordzista występów w reprezentacji Polski Pan Michał Żewłakow. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek na wstępie poinformował, że przed ostatnią sesją Rady 

Powiatu Mińskiego odbyły się posiedzenia dwóch Komisji – Budżetowej oraz Rozwoju.  

Podczas Komisji Budżetowej Rady Powiatu Mińskiego radni powiatowi otrzymali informacje 

dotyczące środków finansowych, które Powiat Miński uzyskuje na podstawie ustawy  

o dochodach jednostek samorządu terytorialnego. Udział w podatku dochodowym PIT dla Powiatu 

Mińskiego wynosi 10,25%, zaś CIT 1,40%. Następnie Sekretarz Halinowa przedstawił kwotowe 

podsumowanie wpływów z ostatnich lat: 

ROK 
KWOTA 

PIT CIT 

2013 28 428 000,00 422 000,00 

2014 31 113 000,00 591 000,00 

2015 33 459 000,00 597 000,00 

2016 35 687 000,00 550 000,00 

Na Komisji Rozwoju oraz podczas obrad sesji była również przedstawiona informacja 

Powiatowego Urzędu Pracy w Mińsku Mazowieckim dotycząca zatrudnienia oraz promocji 

zatrudnienia. Dane z roku 2016 – stopa bezrobocia w Powiecie Mińskim na koniec czerwca 2016 

roku wynosiła 8%, w województwie mazowieckim 7,8% oraz w kraju 8,8%. W ubiegłym roku 

stopa bezrobocia w Powiecie była o 1,4 punktu wyższa i wynosiła 9,4%. Największe bezrobocie  

występuje w powiecie szydłowieckim – 28,7%, najmniejsze w mieście Warszawa – 3,2% oraz  

w warszawskim powiecie zachodnim – 3,7%. Najwięcej zarejestrowanych w Urzędzie Pracy jest 

z Mińska Mazowieckiego – 1 126 osób (co stanowi 30% ogółu bezrobotnych), Gminy wiejskiej 

Mińsk Mazowiecki – 453 osoby (12,1%), Gminy Halinów – 356 osób (9,5%) oraz Gminy 

Sulejówek – 355 osób. Najmniej zarejestrowanych bezrobotnych jest z Gminy Jakubów  

– 114 osób. Do najczęstszych powodów decydujących o wykreśleniu z listy osób bezrobotnych 

należy:  

 podjęcie pracy (1 580 osób),  

 niepotwierdzenie gotowości do pracy (748 osób),  

 inne przyczyny (258 osób),  

 rozpoczęcie stażu pracy (187 osób),  

 odmowa bez uzasadnienia podjęcia pracy (151 osób),  

 dobrowolna rezygnacja ze stażu pracy (96 osób), 

 rozpoczęcie szkolenia (71 osób); 

łącznie 3 120 osób, które odmówiły podjęcia pracy. Na koniec czerwca 2016 roku było 1 828 

kobiet (48,6%) oraz 1 931 mężczyzn (51,4%) zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy. 

Następnie mówca poinformował, że Urząd Pracy prowadzi giełdy pracy. Liczba pozyskanych 

wolnych miejsc pracy ogółem w roku 2015 wyniosła 1 469, zaś w roku 2016 1 595.  

Ponadto Sekretarz Halinowa przedstawił informację o stanie środowiska. Powiat Miński należy do 

Regionalnej Gospodarki Odpadami Komunalnymi w ostrołęcko – siedleckim rejonie 

(największym pod względem terytorialnym – w jego skład wchodzą 92 Gminy). Jedynie 4 Gminy 

z Powiatu Mińskiego – Dębe Wielkie, Halinów, Sulejówek i Siennica przynależą do regionu 

warszawskiego. Konieczne było dostosowanie gospodarki odpadami do wymagań ustawy  
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o utrzymaniu porządku i czystości w gminach, ustawy o odpadach oraz ustawy – Prawo ochrony 

środowiska. Obecnie Gminy są właścicielami odpadów komunalnych, co zobowiązuje je do 

organizowania selektywnej zbiórki odpadów, papierów, metalów, plastików, szkła oraz 

utrzymywania punktów selektywnej zbiórki odpadów komunalnych (PSZOK). Dodatkowo 

Sekretarz Halinowa wspomniał o ilości odpadów wyprodukowanych na terenie Powiatu 

Mińskiego. Według danych Głównego Urzędu Statystycznego (GUS) w 2014 roku zebranych 

zostało 18 478 ton odpadów komunalnych. Ilość odpadów przypadająca na każdego mieszkańca 

Powiatu wyniosła 97,6 kg. Wskaźnik województwa mazowieckiego wynosi 175 kg, zaś dla regionu 

ostrołęckiego – siedleckiego 111 kg. Na zakończenie swojej wypowiedzi poinformował, że na 

składowiska odpadów w Powiecie Mińskim zostało odprowadzonych łącznie ok. 229 000 ton 

odpadów (stan na dzień 31 grudnia 2015 roku), w tym na zamkniętym składowisku  

w Mińsku Mazowieckim zostało nagromadzonych 181 000 ton odpadów.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki w uzupełnieniu swojej 

poprzedniej wypowiedzi poinformował o młodzieżowych zawodach Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Powiatu Mińskiego, które odbyły się 17.09.2016 r. w Stojadłach. Jednostka 

OSP z Okuniewa, która brała udział w wydarzeniu zajęła II miejsce.   

Radna Pani Anna Ludwiniak w imieniu swoim, dzieci, a także ich rodziców podziękowała 

radnym powiatowym, w szczególności Wiceprzewodniczącemu Rady Powiatu Mińskiego Panu 

Ireneuszowi Piaseckiemu za pomoc i zaangażowanie w realizacji odwodnienia oraz budowy 

chodnika na odcinku ulicy Okuniewskiej w Halinowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował, że na nowo 

wybudowanym chodniku mają zostać zamontowane przez Powiat słupki uniemożliwiające 

parkowanie.  

Sołtys Kazimierowa Pan Sławomir Kostka poprosił o kilka słów na temat budowy chodnika  

w Kazimierowie. Sołtys zapytał, dlaczego zakres inwestycji będzie obejmował prace do ulicy 

Różanej, nie zaś jak był we wstępnym planie do ulicy Tatrzańskiej? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wyjaśnił, że dla Gminy Halinów jest  

to niedopuszczalne. Zawarte z Powiatem uzgodnienia dotyczyły budowy chodnika do ulicy 

Świętokrzyskiej. Taki też zakres obejmował pierwszy przetarg, który został unieważniony. 

Zdaniem mówcy problem stanowią ograniczenia finansowe, a także bardzo wąski pas drogowy. 

Podczas budowy chodnika, który częściowo będzie zajmował jezdnię, dojdzie do zwężenia drogi, 

które w następstwie utrudni swobodną komunikację. Zadaniem na przyszłe lata jest nie tylko 

budowa chodnika, ale również przebudowa drogi. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki wyjaśnił, że nie ma 

problemu ze środkami finansowymi na budowę chodnika. Utrudnienie stanowi wąska droga, która 

po wykonaniu chodnika będzie wymagała poszerzenia. Jest to bardzo duża inwestycja, której 

realizacja będzie zależała od zasobów pieniężnych Powiatu. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poprosił o znalezienie w budżecie 

Powiatu Mińskiego środków na realizację budowy chodnika minimum do ulicy Świętokrzyskiej  

w Kazimierowie. 

Radny Pan Bogdan Janczarek poruszył kwestię złożonego przez siebie wniosku. Zapytał, 

dlaczego nie został wymieniony w korespondencji, która wpłynęła do Biura Rady oraz jakiej może 

spodziewać się odpowiedzi? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował,  

że przekazany w dniu wczorajszym wniosek nie trafił jeszcze do Biura Rady. Mówca wyjaśnił, iż 

każde złożone pismo musi zostać uprzednio zarejestrowane i zadekretowane, by mogło dotrzeć do 

właściwej komórki organizacyjnej. Ponadto Zastępca Burmistrza Halinowa powiedział,  

że wniosek może zostać zrealizowany jedynie na obszarze należącym do Gminy. 
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Radny Pan Jan Papis w swojej wypowiedzi przypomniał o drodze powiatowej w Wielgolesie 

Duchnowskim (wzdłuż drogi krajowej w stronę Kącka). Radny wspomniał, iż wielokrotnie były 

podnoszone kwestie modernizacji drogi oraz mostu. Mówca zapytał, czy jest w stanie uzyskać 

deklarację, kiedy przedstawiona inwestycja zostanie zrealizowana? Sprawa jest bardzo ważna. 

Mieszkańcy niejednokrotnie zwracali się z prośbą o podjęcie skutecznych działań. 

Radny Pan Jan Staniewicz zadał pytanie dotyczące drogi z Michałowa do Kątów 

Goździejewskich. Według rozmów prowadzonych w ubiegłych latach jest już wykonana 

dokumentacja projektowa. Mówca zapytał, kiedy inwestycja zostanie zrealizowana? 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki odpowiedział, że 

stopniowo, etapami zostanie wykonany projekt budowy drogi. Na obecną chwilę jest to droga 

gruntowa, przejezdna. W związku z tym nie ma pilnej konieczności jej budowy,  

w przeciwieństwie do innych dróg powiatowych (np. w Kazimierowie, czy Chobocie), które 

wymagają modernizacji.  

Radny Pan Dawid Wojda zaproponował usytuowanie progów zwalniających na ulicy 

Okuniewskiej w Halinowie. Zdaniem radnego wskazana ulica jest bardzo ruchliwa oraz 

niebezpieczna, zwłaszcza, że mieszka na niej wiele rodzin z dziećmi.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki w odpowiedzi 

poinformował, że zasadniczo droga powiatowa nie powinna mieć progów zwalniających. Drogi 

powiatowe wykorzystywane są nie tylko przez mieszkańców danej miejscowości, ale także przez 

ratowników medycznych oraz strażaków. Ze względu na konieczność udzielenia natychmiastowej 

pomocy,  uliczne wzniesienia nie powinny być utrudnieniami. 

Radny Pan Dawid Wojda powiedział, że bezpieczeństwo i życie dzieci mieszkających na ulicy 

Okuniewskiej jest najważniejsze. Kierowcy nie przestrzegają przepisów dotyczących ograniczenia 

prędkości, a jedynym możliwym rozwiązaniem problemu jest wybudowanie progów 

zwalniających.  

Sołtys Krzewiny Pani Anna Jackiewicz w swojej wypowiedzi nawiązała do złego stanu drogi 

leśnej z Desna do Chobotu, poprosiła o jej wyrównanie i utwardzenie. Ponadto zauważyła ogromny 

problem związany ze stanem technicznym ulicy 3-go Maja w Halinowie. Sołtys Krzewiny 

poprosiła również o sprawdzenie lokalizacji znaków drogowych (znaki usytuowane są w krzakach, 

bądź też zbyt nisko). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w odniesieniu  

do kwestii modernizacji oraz budów dróg zwrócił uwagę na budowanie dobrze oznakowanych  

i bezpiecznych przejść dla pieszych. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody 

na realizację projektu pt. „Poprawa gospodarki ściekowej w Gminie 

Halinów” ze środków Unii Europejskiej – Druk Nr 218 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu pt. „Poprawa 

gospodarki ściekowej w Gminie Halinów” ze środków Unii Europejskiej – Druk Nr 218 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  



14 

 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Krzysztof Mościcki, Pan Adam Rudnicki, 

Pan Dawid Wojda, Pan Mirosław Szmurło. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1606  

Obrady wznowiono o godz. 1620.  

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023  

– Druk Nr 211 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok – Druk Nr 212 

Projekty uchwał wraz z autopoprawkami od punktu nr 12 do 13 omówiła Skarbnik Halinowa 

Pani Aneta Leleń. 

Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie:  

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023,  

 zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 211 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Krzysztof Mościcki, Pani Katarzyna 

Goździewska. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2016 rok – Druk Nr 212 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Krzysztof Mościcki, Pani Katarzyna 

Goździewska. 
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14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

„Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i 

Urządzeń Kanalizacyjnych dla miasta i gminy Halinów w latach  

2013-2020” – Druk Nr 213 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie Pani Małgorzata 

Komuda-Ołowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Następnie zapytał, czy nazwy inwestycji ujęte w Wieloletnim Planie Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla miasta i gminy Halinów, powinny być 

tożsame z nazwami inwestycji zawartymi w uchwale budżetowej? 

Dyrektor ZK w Halinowie Pani Małgorzata Komuda-Ołowska odpowiedziała, że teoretycznie 

tak. Sytuacja, w której nazwy nie są tożsame wynika z nieustannych zmian wprowadzanych  

do uchwały budżetowej. Oznaczenia, które w dniu dzisiejszym nie są jednakowe zostaną 

zaktualizowane podczas kolejnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie.  

Radny Pan Jan Papis w swojej wypowiedzi odniósł się do pozycji 11 uzasadnienia projektu 

uchwały – „Realizacja inwestycji polegającej na wykonaniu zdroju ulicznego wody pitnej  

na skwerze przed Urzędem Miejskim w Halinowie w roku 2016”. Mówca zapytał, czy  

w przyszłości przewidziana jest budowa fontanny w tymże miejscu? 

Dyrektor ZK w Halinowie Pani Małgorzata Komuda-Ołowska w odpowiedzi poinformowała, 

że do tej pory nikt nie zgłaszał takiej potrzeby. Na prośbę radnych Rady Miejskiej w Halinowie 

(zgłoszoną podczas XXIII sesji w dniu 27 czerwca br.), która dotyczyła usytuowania kurtyny 

wodnej na skwerze przed Urzędem Miejskim w Halinowie, ZK przejął od Ochotniczych Straży 

Pożarnych pieczę nad kurtynami oraz nad sprawami obejmującymi sieci wodociągowe. Ponadto 

ZK zakupił kurtynę wodną, a także utworzył nowe przyłącze do skweru z hydrantem, gdzie jest 

możliwość podłączenia kurtyny. Na placu jest studnia wodomierzowa, ponadto zbudowano 

pierwsze w Gminie Halinów źródełko wody pitnej, które cieszy się niesamowitym zadowoleniem 

wszystkich mieszkańców. W kwestii fontanny, Dyrektor ZK powiedziała, że pomysł jest ciekawy, 

jednak należałoby zastanowić się nad lokalizacją, bowiem na skwerze w Halinowie nie ma już 

miejsca na budowę wodotrysku.  

Radny Pan Jan Papis zapytał, czy dodane do Wieloletniego Planu Rozwoju pozycje wynikają  

z realizacji wniosków złożonych przez mieszkańców, czy tak dużej sprzedaży wody? 

Dyrektor ZK w Halinowie Pani Małgorzata Komuda-Ołowska odpowiedziała, że zmiany są 

odpowiedzią na inicjatywę radnych oraz mieszkańców gminy Halinów. Ponadto, jeżeli uda się 

wygenerować oszczędności, to wykonywane są dodatkowe zadania inwestycyjne. 

Radny Pan Jan Papis zapytał również, czy w ramach pozyskania dodatkowych zasobów 

finansowych (oszczędności), byłaby możliwość zakupu wozu asenizacyjnego? 

Dyrektor ZK w Halinowie Pani Małgorzata Komuda-Ołowska udzielając odpowiedzi 

poinformowała, że na obecną chwilę sprzedaż utrzymuje się na poziomie 104%, co oznacza,  

że przychody są na poziomie większym niż były zaplanowane. ZK może zaciągać zobowiązania 

jedynie do kwoty określonej w planie budżetowym. Natomiast dodatkowo uzyskane przychody są 

przekazywane Gminie jako nadwyżka. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla miasta i gminy Halinów w latach 2013-

2020” – Druk Nr 213 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Krzysztof Mościcki, Pani Katarzyna 

Goździewska. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości  

za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transport 

nieczystości ciekłych – Druk Nr 214 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie Pani Małgorzata 

Komuda-Ołowska. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska poinformowała, że Komisja Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości  

za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych,  

z jednym głosem wstrzymującym się. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Następnie poinformował o zobowiązaniu wobec mieszkańców Długiej Szlacheckiej i Budzisk, 

dotyczącym złożenia wniosku do budżetu Gminy Halinów w sprawie wprowadzenia dopłat dla 

mieszkańców Gminy, którzy korzystają z usług opróżniania zbiorników bezodpływowych  

i transportu nieczystości ciekłych. Wszystkie dobre strony odbioru ścieków przez Zakład 

Komunalny w Halinowie (m. in. dokładność rozliczeń, możliwość płacenia przelewem),  

nie są w stanie zrekompensować różnicy cenowej. Gospodarstwo domowe, które jest podłączone 

do kanalizacji oszczędza miesięcznie ok. 120 zł. W skali roku jest to bardzo duża dysproporcja 

cenowa. 

Sołtys Mrowisk Pan Stanisław Dobosiewicz zadał pytanie dotyczące stawek za usługi.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński wyjaśnił, iż zgodnie  

z zapisami przedmiotowej uchwały, koszt odbioru ścieków ze zbiorników bezodpływowych  

o pojemności do (lub równej) 5m3, wynosi 150 zł, zaś w przypadku zbiorników o wielkości 

większej niż 5m3 – 25 zł za 1m3. Przewodniczący Rady podkreślił, że są to stawki maksymalne. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych  

i transport nieczystości ciekłych – Druk Nr 214 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 
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Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Krzysztof Mościcki, Pani Katarzyna 

Goździewska. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zasad korzystania 

z gminnych obiektów oświatowych – Druk Nr 215 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki 

Społecznej Pani Katarzyna Targońska. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad korzystania z gminnych 

obiektów oświatowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Papis zaproponował, by w § 6 dopisać, że ulgi nie obowiązują również  

w soboty i niedziele. W większości przypadków użytkownicy są zainteresowani wynajmem 

pomieszczeń w weekendy, nie zaś w tygodniu. Zdaniem radnego zasadnym byłoby uwzględnienie 

w omawianej uchwale zapisu dotyczącego nieobowiązywania ulg w weekendy.  

Kierownik REPS Pani Katarzyna Targońska zauważyła, że § 6 odnosi się jedynie do terminów 

obowiązywania ulg. Kierownik REPS zapytała, czy uwaga dotyczy także wysokości zniżek? 

Radca Prawny Pan Piotr Zakrzewski w ramach wyjaśnienia zapytał, czy w sytuacji, kiedy 

Burmistrz Halinowa wyrazi zgodę na zwolnienie z opłat przez daną organizację, stowarzyszenie, 

to czy w soboty i niedziele zwolnione podmioty będą musiały płacić za wynajem? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że zmiana  

w § 6 nie odnosiłaby się do § 4, który wskazuje na możliwość zwolnień z opłat. Jeżeli dany podmiot 

zostanie zwolniony przez Burmistrza Halinowa z uiszczania opłat za korzystanie  

z obiektów, to zapis § 6 nie będzie go obowiązywał. Ponadto Przewodniczący Rady zaproponował, 

by wprowadzona zmiana dotyczyła konkretnych godzin w soboty i niedziele  

– np. od godz. 1600 do 2200. 

Kierownik REPS Pani Katarzyna Targońska stwierdziła, iż zaproponowane zmiany mogą 

zostać niewłaściwie odebrane. Każdy podmiot będzie chciał korzystać z obiektów w czasie,  

w którym ulgi będą obowiązywały, bądź też będzie się starał uzyskać zgodę na zwolnienie  

z opłat.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił argument 

przemawiający za uwzględnieniem zaproponowanego zapisu w omawianym projekcie uchwały. 

Radna Pani Anna Ludwiniak zaapelowała zaś, by podjąć przedmiotową uchwałę  

w przedstawionej przez Panią Katarzynę Targońską treści. 

Kierownik REPS Pani Katarzyna Targońska również poprosiła o podjęcie omawianej uchwały 

w zaprezentowanej wersji. Ponadto zaznaczyła, iż można rozważyć wprowadzenie uchwałą 

zmieniającą odpowiednich, ustalonych wcześniej godzin i dni, w których ulgi nie będą 

obowiązywać. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 
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Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zasad korzystania z gminnych 

obiektów oświatowych – Druk Nr 215 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Krzysztof Mościcki, Pani Katarzyna 

Goździewska. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Michałów, gmina 

Halinów – Druk Nr 216 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Geodezji i Planowania Przestrzennego Pani 

Krystyna Skwarek. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska poinformowała, że Komisja Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Michałów, gmina 

Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Następnie zapytał radnego Pana Jana Stankiewicza, czy dobrze ocenia przygotowany miejscowy 

plan zagospodarowania przestrzennego miejscowości Michałów?  

Radny Pan Jan Stankiewicz odpowiedział, że przedstawiony Radzie Miejskiej w Halinowie plan 

powinien w 99% zadowolić mieszkańców Michałowa. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 

Radni Rady Miejskiej w Halinowie rozpatrzyli uwagi wniesione do wyłożonego do publicznego 

wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Michałów. 

Odbyło się głosowanie każdej kolejnej uwagi. Radni głosowali jednogłośnie, podtrzymując 

rozstrzygnięcia Burmistrza Halinowa nie uwzględniające wnoszonych uwag. Na sali obecnych 

było 12 radnych (nieobecni to: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Krzysztof Mościcki, Pani Katarzyna 

Goździewska). 

Głosowanie projektu uchwały wraz z załącznikami w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Michałów, gmina Halinów – Druk Nr 216 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Krzysztof Mościcki, Pani Katarzyna 

Goździewska. 
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18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów – Druk Nr 217                                                                                                                                                                                    

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Geodezji i Planowania Przestrzennego Pani 

Krystyna Skwarek. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska poinformowała, że Komisja Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wielgolas 

Brzeziński, gmina Halinów – Druk Nr 217                                                                                                                                             

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Krzysztof Mościcki, Pani Katarzyna 

Goździewska. 

19. Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 28 kwietnia 2016 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 

kwietnia 2016 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Krzysztof Mościcki, Pani Katarzyna 

Goździewska. 

20. Przyjęcie protokołu z obrad XXII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej  

w Halinowie w dniu 24 maja 2016 roku 

Nie było uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

24 maja 2016 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecni na sali radni: Pan Andrzej Piekuciński, Pan Krzysztof Mościcki, Pani Katarzyna 

Goździewska. 
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21. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Nie było głosów w dyskusji. 

22. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 21 września 2016 roku o godz. 1743 zamknął obrady XXV sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 

 

 

 

 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

21 września 2016 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

21 września 2016 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

21 września 2016 roku. 

3. Załącznik nr 3 – sprawozdanie z realizacji budżetu za I półrocze 2016 roku. 

 

W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych 

osobowych, działając w interesie osób fizycznych ze względu na ochronę prywatności tych osób. 

Podstawa prawna: art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej 

(Dz. U. z 2016 r. poz. 1764). Wyłączenia dokonał pracownik Biura Rady. 

 

1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

                                                 


